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MONESTIR DE SANT PERE DE LES PUEL·LES  

TANT DE BO QUE TOT EL POBLE FOS PROFETA 

per GRISELDA COS I BOADA, osb 

 

Avui el llibre dels Nombres posa també en boca de Moisès aquestes paraules: 

«I que el Senyor els donés a tots el seu Esperit!»  

Fou a partir de la Pentecosta, però, que la comunitat creient rebé el do de 

l’Esperit, el qual configurà plenament la seva funció profètica.  

I a l’Evangeli hem llegit que Joan digué a Jesús: «Mestre, n’hem vist un que 

es valia del vostre nom per treure dimonis i li hem dit que no ho fes, perquè no 

és dels qui venen amb nosaltres». I Jesús, que sovint pensava diferent dels seus 

deixebles, els respongué: «Deixeu-lo fer!».  

El que importa és consentir i acceptar tota persona que faci el bé a qui sigui, 

ja que ni els deixebles, ni avui l’Església, no en tenim el monopoli. Nosaltres, 

exclusivistes com som, diem: «Aquests no són dels nostres». Cal reconèixer, 

com llegim a l’encíclica Gaudium et spes, les semina Verbi, les llavors del Verb, 

que hi ha en tota religió, cristiana o no.  

Segons l’evangeli de Marc, Jesús es posa al costat de l’exorcista que no era 

de la comunitat, sí, però també es posa al costat dels deixebles amb els qui 

també s’identifica. Cal acceptar el bé que fan els qui no són dels nostres.  

El qui allibera els altres, en treure dimonis en nom de Jesús ja posseeix l’au-

toritat de la seva acció, ja que Jesús en respondre: «Ningú que en nom meu faci 

miracles…», concedeix de formar part del grup dels seus deixebles tothom que 

treballi a favor dels germans.  

Les causes del mal que ens fan caure en pecat cal que siguin tallades. Jesús 

ho digué gairebé amb to violent! També sant Benet diu que «cal arrencar els vicis 

així que apuntin». No obstant, tolerant i exigent, tot alhora, Jesús un dia digué 

que cal deixar créixer el jull que hi ha enmig del blat. I avui afirma que no s’ha 

d’impedir a ningú de fer el bé, ja que, ho sàpiga o no, està col·laborant en l’obra 

de Déu.  

En la Pentecosta Déu acomplí al desig de Moisès. Sí, el Senyor ens ha fet el 

do de profecia en donar-nos el seu Esperit.  


